
Množičen odziv
Poziv na športno rekreacijo

je v ljubljanski občini Center
močno odjeknil, saj jih je vsa-
ko leto več, ki jim je redno
športno rekreativno udejstvo-
vanje že skoraj obveznost.
Zveza telesnokulturnih orga-
nizacij Ljubljana Center je
ugotovila, da je zanimanje za
tako obliko preživljanja pro-
stega časa iz leta v leto večje,
lani je bilo vključenih v šport-
no rekreativna tekmovanja v
različnih športnih panogah
nekaj tisoč občanov. Naju-
spešnejšim so lani ob koncu
leta podelili posebna prizna-
nja, letošnja tekmovalna sezo-
na pa se je začela z občinskim
prvenstvom v veleslalomu v
Kranjski gori.

Nekatere od občanov smo
vprašali za njihovo mnenje o
organiziranosti športne re-
kreacije v njihovi občini. Veliko delavcev se ukvarja s

športno rekreacijo, menim pa,
da je še vedno premalo žensk
vključenih v redno telesno-
kulturno udejstvovanje. Naj-
več zanimanja velja nogome-
tu, košarki, tekmovanja pa
potekajo brez zapletov. Ce-
prav se je zanimanje za šport-
no rekreacijo v organizacijah
združenega dela precej pove-
čalo, nekatere še vedno temu
posvečajo premalo pozorno-
sti.«

BOJAN LAKNER: »Rad
tekmujem na športno rekrea-
cijskih tekmovanjih, rekreaci-
ja pa mi pomeni sprostitev in
razvedrilo. V naši OZD je za-
nimanje za športno rekreacijo
precejšnje, upam, da je tako
tudi drugod. Pripomb na or-
ganizacijo nimam, nedvomno
pa so težave s prostori za vad-
bo in tekmovanja. V prihod-
nje se želim vključiti tudi v
tekmovanje v kegljanju, mor-

da pa bi ZTKO lahko pripra-
vila večjo izbiro športnih pa-
nog.«

Zanimanje za športno rekrea-
cijo menim, da je izredno.
Največ se ukvarjam s strelja-
njem in košarko. O organiza-
ciji nimam pripomb, tekmo-
vanja so dobro pripravljena in
vodena. Zelim, da bi bilo tudi
v prihodnje tako, saj so v tej
ljubljanski občini na področ-
ju športne rekreacije storili
precej. Morda bi moral biti
izbor športnih panog večji.«

tega je tudi vedno večja mno-
žičnost, saj se vsako leto prija-
vi več moštev. Nastopamo v
trim ligi in na raznih športno
rekreacijskih turnirjih. Za
mene je taka oblika športne
rekreacije dragocena oblika
preživljanja prostega časa in v
naši občini je za rekreacijo do-
bro poskrbljeno, saj so velike
m<5žnosti tudi v zimskem
,času.«

športna rekreacija eria od
oblik preživljanja prostega ča-
sa. Organiziranih je več tek-
movanj in množičnih priredi-
tev, ki so vedno dobro obiska-
ne, letos pa bomo za starejše
pripravili tudi tekmovanje v
balinanju. Srečujemo se tudi
s težavami, pri čemer gre
predvsem za prezasedene te-
lovadnice, zanimanje za re-
kreacijo pa bo potrebno spod-
buditi še v nekaterih OZD.«

MITJA RUDOLF: »Lahko
rečem, da je mali nogomet od-
lično organiziran. Prav zaradi

MIRO BOHINC: »Vesel
sem, da vsako leto zabeležimo
večje število tistih, ki jim je

IRENA ŠAREC: »Organiza-
cija je na zadovoljivi ravni,
prav tako tudi množičnost.

HILDA KRALJ: »Sem čla-
nica športne sekcije in navdu-
šena nad športno rekreacijo.


